
 

 
 

 

Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 
 

 

Z á p i s n i c a 
 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 31.03.2025 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Rozpočtové opatrenie 2/2025 
5. Správa hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2024 
6. Správa hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce za rok 2024 
7. Záverečný účet obce za rok 2024 
8. Rezervný fond za rok 2024 
9. IBV Mlyn - vodovod a kanalizácia, odovzdanie do prevádzky firme Tavos a. s. 

10. IBV Záhumnie - VOS, informácie, participácia, zmluva o budúcej zmluve 
11. Projekty, realizácia projektov a investičné zámery 
12. Žiadosti, sťažnosti a podnety od občanov našej obce 
13. Rôzne (kultúrne akcie, práce zamestnancov a aktivačných zamestnancov,...) 
14. Diskusia 
15. Uznesenia  
16. Záver 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

OcZ jednohlasne schválilo program zasadnutia 1. OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 



 
 
 
1. Otvorenie 

 
Druhé zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ v roku 2025 otvoril a viedol 

starosta obce. Všetci poslanci obdržali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom 
programu e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť všetkých deviatich poslancov, 
čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné.  
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Miroslava Folajtara, za overovateľov 
zápisnice Ing. Jozef Bartko a Dušan Kráľovič. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z 1. zasadnutia OcZ, ktoré sa konalo 
dňa 10.02.2025 boli splnené. 
 
4. Rozpočtové opatrenie 2/2025 
 

Starosta obce v tomto bode odovzdal slovo ekonómke Ing. Jane Müllerovej, 
ktorá odprezentovala rozpočtové opatrenie č. 2/2025, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Následne ich informovala o zmene rozpočtu obce v príjmoch aj výdavkoch z dôvodu 
dotácie na nenormatívne finančné prostriedky na rok 2025,  príspevok na výchovno- 
pre vzdelávací proces MŠ Veľké Orvište. 
 

OcZ schválilo rozpočtové opatrenie č. 2/2025. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

  
5. Správa hlavného kontrolóra obce za 2. polrok 2024 
 

Starosta obce Starosta obce v tomto bode odovzdal slovo hlavnej kontrolórke 
obce Ing. Emerencii Kollárovej, ktorá odprezentovala správu o kontrolnej činnosti 
hlavnej kontrolórky obce za 2. polrok 2024 za kontrolovaný subjekt Obec Veľké 
Orvište. V nadväznosti na plnenie úloh hlavného kontrolóra, na rozsah a zameranie 
kontrolnej činnosti - zistenie stavu dodržiavania všeobecne záväzných právnych 
predpisov, hospodárnosť, efektívnosť, účinnosť a účelnosť pri hospodárení s verejnými 
financiami a nakladaní s majetkom obce boli počas hodnoteného obdobia vykonané 
finančné kontroly, činnosti a zisťovania zamerané predovšetkým na dodržiavanie 
platnej legislatívy. Kontrola pokladničnej hotovosti a pokladničnej knihy obce, došlých 
a vystavených faktúr, kontrola vedenia účtovníctva obce za II. polrok 2024, kontrola 
stavu záväzkov a pohľadávok k 31.12.2024, kontrola hospodárskych zmlúv, ich 
zverejňovanie, dodržiavanie, finančné vyúčtovanie, kontrola  splatenia municipálneho 
úveru, kontrola vyúčtovania projektov a nenávratných finančných výpomocí,  kontrola 
financovania MŠ, vyúčtovania dotácií  poskytnutých obcou záujmovým 
a spoločenským združeniam, kontrola plnenia príjmov a čerpania výdavkov rozpočtu 
obce k 31.12.2024, kontrola vybavovania sťažností a plnenia uznesení OcZ za 
2. polrok 2024. Na základe vykonaných kontrol neboli zistené žiadne nedostatky. 



 
 
 

Správa hlavného kontrolóra za 2. polrok 2024 tvorí prílohu zápisnice. 
 

OcZ zobralo na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce za 2. polrok 2024. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 
6. Správa hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce za rok 2024 
 
 V tomto bode programu odovzdal starosta obce slovo hlavnej kontrolórke obce 
Ing. Emerencii Kollárovej, ktorá vo svojom stanovisku k záverečnému účtu obce Veľké 
Orvište za rok 2024 zhodnotila: 

- náležitosti záverečného účtu obce za rok 2024, 
- údaje o plnení rozpočtu, 
- tvorbu a použitie prostriedkov z rezervného fondu, 
- aktíva a pasíva, 
- stav vývoja dlhu, 
- hospodárenie príspevkových organizácií v pôsobnosti obce, 
- prehľad o poskytnutých dotáciách, 
- finančné usporiadanie vzťahov v obci, 
- plnenie programového rozpočtu. 

 
Hlavný kontrolór obce skonštatoval, že záverečný účet je spracovaný v súlade 

s príslušnými právnymi normami a objektívne vyjadruje rozpočtové hospodárenie, ako 
aj stav majetku a záväzkov obce Veľké Orvište a preto odporúča schváliť záverečný 
účet a celoročné hospodárenie obce bez výhrad. 

 
Stanovisko hlavného kontrolóra tvorí prílohu zápisnice.  

 
OcZ zobralo na vedomie a súhlasí so stanoviskom hlavného kontrolóra 

obce k záverečnému účtu obce Veľké Orvište za rok 2024. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 
7. Záverečný účet obce za rok 2024  
 

Starosta obce odovzdal slovo ekonómke obce Ing. Jane Müllerovej, ktorá 
predniesla poslancom obecného zastupiteľstva záverečný účet obce za rok 2024.  

Rozpočet obce Veľké Orvište na rok 2024 bol zostavený ako vyrovnaný 
a bežný rozpočet bol zostavený ako prebytkový. 

 



 
 
 
Z rozpočtovaných celkových príjmov 1 071 840,00 Eur bol skutočný príjem 

dosiahnutý k 31.12.2024 v sume 1 091 512,10 Eur, čo predstavuje 101,84 % plnenie 
rozpočtu. 

Príjmovú časť rozpočtu tvorili bežné príjmy pozostávajúce z daňových príjmov 
(výnos dane z príjmov, daň z nehnuteľností, daň za psa, daň za jadrové zariadenia, 
poplatok za komunálny odpad a poplatok za rozvoj), nedaňových príjmov (príjmy 
z prenájmu budov, priestorov a objektov a príjem zo správnych poplatkov), iných 
nedaňových príjmov, prijatých grantov a transferov. Príjmovú časť rozpočtu taktiež 
tvorili kapitálové príjmy (kapitálový príjem na rozšírenie kapacít materskej školy, na 
rekonštrukciu budovy domu smútku, na rekonštrukciu strechy kultúrneho domu 
a kapitálový príjem z predaja pozemkov) a príjmové finančné operácie.  

Z rozpočtovaných celkových výdavkov 1 071 840,00 Eur boli skutočne 
čerpané celkové výdavky k 31.12.2024 v sume 757 778,35 Eur, čo predstavuje 
70,70 % plnenie rozpočtu. 

Výdavkovú časť rozpočtu tvorili bežné výdavky (najmä mzdy, poistné, 
materiál, tovary a služby), ďalej kapitálové výdavky (výstavba detského ihriska, 
vybavenie zberného dvora technikou, územný plán obce, projektová dokumentácia 
spoločenskej časti obecného úradu a rekonštrukcia strechy na kultúrnom dome) 
a nakoniec výdavkové finančné operácie. 

Prebytok rozpočtového hospodárenia obce  za rok 2024 v sume 137 124,81 
Eur bol navrhnutý na tvorbu rezervného fondu. 

Na záver ekonómka odprezentovala bilanciu aktív a pasív a informovala 
o stave a vývoji dlhu k 31.12.2024, kde upriamila pozornosť na splatenie 
municipálneho úveru, čo sa podarilo dosiahnuť predajom pozemkov na konci roka 
2024. 

Poslanec Ing. Jozef Bartko sa informoval na záväzky a pohľadávky k 31. 12. 
2024. Ekonómka bližšie vysvetlila stav záväzkov a pohľadávok a proces ich 
splatenia.  

Záverečný účet Obce Veľké Orvište tvorí prílohu zápisnice.  
 

OcZ schválilo záverečný účet obce Veľké Orvište za rok 2024 a celoročné 

hospodárenie bez výhrad. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 
8. Rezervný fond za rok 2024 
 

Starosta vychádzajúc z predchádzajúceho bodu rokovania, dal hlasovať 
o návrhu na použitie prebytku rozpočtového hospodárenia obce  za rok 2024 v sume 
137 124,81 Eur na tvorbu rezervného fondu. 
 

OcZ schválilo tvorbu rezervného fondu vo výške 137 124,81 Eur. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 



Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 
9. IBV Mlyn - vodovod a kanalizácia, odovzdanie do prevádzky firme Tavos a. s. 
 
 V tomto bode starosta uviedol, na základe zmluvy o prevode vlastníckeho práva 
k vodnej stavbe sa obec Veľké Orvište stala vlastníkom vodovodu a kanalizácie v IBV 
Mlyn, ktorú vybudovali investori  STAMIK INVEST s. r. o. a MHABLAK development s. 
r. o. Zároveň uviedol, že je potrebné odovzdať uvedenú vodnú stavbu do prevádzky 
spoločnosti TAVOS a. s., ktorá je oprávnená prevádzkovať túto vodnú stavbu. 
 

OcZ schválilo odovzdanie vodnej stavby „SO 03 Rozšírenie vodovodu“ 

a „SO 04 Splašková kanalizácia“, miesto realizácie stavby: pozemky parc. KN 

reg. „C“ č. 827/5, 827/6, a 549/1 v k. ú. Veľké Orvište, stavebného objektu  

„SO 03 Rozšírenie vodovodu“ 

- vetva V1 - vodovodné potrubie HDPE DN 100, dĺžka 170,82 m, signalizačný 
vodič CY 6 mm2,podzemný hydrant DN 80 H1, 8 ks vodovodné odbočenia po 
hranicu pozemku budúcej nehnuteľnosti (VPI, VP2, VP7, VP12, VP15,VP24, 
VP29, VP32), 

- vetva V2 - vodovodné potrubie HDPE DN 100, dĺžka 69,75 m, signalizačný 
vodič CY 6 mm2, podzemný hydrant DN 80 H2, 4 ks vodovodné odbočenia po 
hranicu pozemku budúcej nehnuteľnosti (VP35 – VP38), 

- vetva V3 - vodovodné potrubie HDPE DN 100, dĺžka 94,93 m, signalizačný 
vodič CY 6 mm2, podzemný hydrant DN 80 H3, 8 ks vodovodné odbočenia po 
hranicu pozemku budúcej nehnuteľnosti (VP39 – VP46), 

„SO 04 Splašková kanalizácia“ 

- vetva S1 - kanalizačné potrubie PVC DN 300, dĺžka 172,68 m, 7 ks kanalizačné 
šachty Š1 – Š7,8 ks kanalizačné zaústenia po hranicu pozemku budúcej 
nehnuteľnosti, kanalizačné potrubie PVC DN 150 (KPI, KP2, KP5, KP8, KPIO, 
KP15, KP18, KP20), 

- vetva S2 -  kanalizačné potrubie PVC DN 300, dĺžka 66,84 m, 2 ks kanalizačné 
šachty Š8 – Š9, 4 ks kanalizačné zaústenia po hranicu pozemku budúcej 
nehnuteľnosti, kanalizačné potrubie PVC DN 150 (KP22 – KP25), 

- vetva S3 - kanalizačné potrubie PVC DN 300, dĺžka 88,49 m, 3 ks kanalizačné 
šachty Š10 – Š12, 8 ks kanalizačné zaústenia po hranicu pozemku budúcej 
nehnuteľnosti, kanalizačné potrubie PVC DN 150 (KP26 – KP33), 

ktorého trvalé užívanie bolo povolené rozhodnutím Okresného úradu Piešťany, 
odboru starostlivosti o životné prostredie, zo dňa 27.01.2025, číslo rozhodnutia 
OU-PN-OSZP-2025/000089-005 (právoplatné dňa 17.03.2025) do prevádzky 
Trnavskej vodárenskej spoločnosti, a.s., Priemyselná 10, Piešťany a súčasne sa 
schválilo návrh prevádzkovej zmluvy podľa prílohy č. 1 tohto uznesenia, ktorou 
sa vymedzujú vzájomné práva a povinnosti v súvislosti s prevádzkou uvedenej 
vodnej stavby (stavebného objektu). 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 
 



 
 
 
10. IBV Záhumnie - VOS, informácie, participácia, zmluva o budúcej zmluve 
 
 Starosta obce informoval poslancov o situácii pri realizácii investičného zámeru 
IBV Záhumnie. Víťazom obchodnej verejnej súťaže na predaj pozemkov v tejto lokalite 
sa stali spoločnosti STAMIK INVEST s. r. o. a MHABLAK development s. r. o. 
a predmetné pozemky nadobudnú do svojho podielového spoluvlastníctva po 
zaplatení druhej časti kúpnej ceny do 30. júna 2025. Budúci vlastníci plánujú 
v uvedenej lokalite vybudovať 4-poschodové bytové domy s posledným ustúpeným 
podlažím.  

V uvedenej lokalite sa nachádzajú vedenia vysokého elektrického 
napätia, vysokého tlaku plynu a vodný tok (kanál vedúci z potoka Dubová do rybníka), 
ktoré svojimi bezpečnostnými pásmami značne limitujú výstavbu v tejto časti. Zároveň 
spoločnosť Západoslovenská distribučná a. s. v rámci stavebného konania 
podmieňuje plánovanú výstavbu vybudovaním novej trafostanice ako nevyhnutej 
súčasti infraštruktúry a uloženie prechádzajúceho vedenia vysokého elektrického 
napätia do zeme. Vzhľadom k tomu, že časť pozemkov nachádza v extraviláne obce 
je možné, že investičný zámer bude podliehať procesu posudzovania vplyvov na 
životné prostredie (EIA), čo by z časového hľadiska zásadne oddialilo vybudovanie 
IBV Záhumnie. Z vyššie uvedených dôvodov investorom vzniká prekážka na strane 
realizácie ich investičného zámeru, čo je pre nich nepriaznivé z hľadiska návratnosti a 
zhodnotenia finančných prostriedkov investovaných do kúpy pozemkov a budú nútení 
odstúpiť od kúpnej zmluvy. 

Investori na stretnutí so starostom obce v rámci zachovania možnosti realizácie 
ich investičného zámeru navrhli zámenu pozemkov a spolupodieľaní sa na uložení 
vedenia vysokého elektrického napätia do zeme. 

Za účelom zámeny pozemkov investori vypracovali Zmluvu o uzavretí budúcej 
zámennej zmluvy, ktorá je prílohou tejto zápisnice. Predmetom zámeny bude časť 
pozemku odčlenená od p. č. 827/3 vo vlastníctve investorov vo výmere cca 1000 m2 
za obecné pozemky vo výmere 135 m2 (oddelená časť z pozemku p. č. 911/12) a 369 
m2 (celá p. č. 912), t. j. spolu cca 504 m2 v zmysle zakreslenia. K zámene pozemkov 
by došlo po tom, čo investori na základe rozhodnutia príslušného Okresného úradu, 
katastrálny odbor nadobudnú do svojho podielového spoluvlastníctva pozemky p. č. 
827/3 vo výmere 10 462 m2 p. č. 911/1 vo výmere 2 465 m2, zároveň na svoje náklady 
zabezpečia vyhotovenie geometrického plánu na oddelenie novovytvorených parciel 
podľa zakreslenia. 

Spolupodieľanie sa na uložení vedenia vysokého elektrického napätia do zeme 
by spočívalo v obstaraní potrebného kábla, jeho uložení do pripraveného výkopu 
a pripojení do distribučnej siete. 

Starosta po uvedenom otvoril diskusiu, do ktorej sa postupne zapájali všetci 
poslanci. V rámci diskusie sa poslanci zhodli, že v záujme ďalšieho rozvoja obce je 
potrebné vyhovieť návrhom investorov. 

Následne poslanci pristúpili k hlasovaniu. 
 

OcZ schválilo, že súhlasí s uzavretím zmluvy o uzavretí budúcej 

zámennej zmluvy a súhlasí so spolupodieľaním sa na uložení vedenia 

vysokého elektrického napätia do zeme, ktoré by spočívalo v obstaraní 

potrebného kábla, jeho uloženia do pripraveného výkopu a pripojenia do 

distribučnej siete čo je podmienené zaplatením druhej časti kúpnej ceny za 

nehnuteľnosť podľa kúpnej zmluvy zo dňa 13.11.2024. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 



Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 
11. Projekty, realizácia projektov a investičné zámery 
 
 Starosta poslancov informoval realizovaných projektoch. Práce na rozšírení 
kapacít materskej školy pokračujú podľa harmonogramu, sú vybudované múry a je 
pripravené debnenie na vybetónovanie stropu. Začalo sa s realizáciou výmeny 
zámkovej dlažby a rozšírení existujúcej plochy pred domom smútku, zároveň sa 
vybudoval trativod za účelom odvedenia dažďovej vody zo strechy prístrešku domu 
smútku a zrealizovalo sa preloženie vodovodného ventilu. Pôvodná dlažba bude 
použitá ako podklad pre plochu parkoviska na ulici Športovej pri detskom ihrisku. 

Ďalej v priebehu mesiaca apríl 2025 pripravíme projektovú dokumentáciu 
k projektu Zníženie energetickej náročnosti na polyfunkčnej budove a podáme žiadosť 
o dotáciu. 

Starosta obce ďalej poslancov informoval o žiadostiach podaných v roku 2025, 
v ktorých sa uchádzame o nasledovné dotácie: 
 

Žiadateľ Poskytovateľ Projekt 
Celkové 

náklady (€) 
Spoluúčasť 

(€) 

Obec Veľké Orvište 
Fond na podporu 
športu 

Rozvoj športu a 
voľnočasových aktivít 

172 960,82  51 888,25 

Obec Veľké Orvište Nadácia SPP 
Šport a kultúra spolu 
- akcia Hody 2025 

3 600 1 500 

DETI ORVIŠŤA Nadácia SPP 
Vášeň a radosť zo športu 
- akcia MDD 

2 200 0 

Obec Veľké Orvište Nadácia ZSE 
EKO ihrisko - Učíme deti 
triediť odpad 

1 700   0 

Obec Veľké Orvište 
Fond na podporu 
umenia 

Akvizícia knižničného 
fondu 

1 200 200 

Obec Veľké Orvište 
Environmentálny 
fond SR 

Rekonštrukcia budovy 
OcÚ - spoločenská časť 

496 076,72 5% 

OŠK Veľké Orvište MF SR Rekonštrukcia tribúny 19 311 4 311 

Združenie BOVO 
Environmentálny 
fond SR 

Technika na zberný dvor 78 155 7 447 

 
 V závere tohto bodu starosta poďakoval poslancovi Ing. Jozefovi Bartkovi 
za spoluprácu pri spracovaní žiadostí k projektu Šport a kultúra spolu - akcia Hody 
2025 a projektu Vášeň a radosť zo športu - akcia MDD. 
 
 
12. Žiadosti, sťažnosti a podnety od občanov našej obce 
 
 Starosta obce informoval, že na základe podnetu občanov, obec Veľké Orvište 
oslovila p. Renátu Lipkovú vlastniacu záhradu, v ktorej rastie čerešňa, ktorej konáre 
zasahujú na kockový chodník, aby zabezpečila vykonanie jej orezania. Nakoľko je p. 
Renáta Lipková zdravotne indisponovaná a nedokáže zabezpečiť jej orezanie, tak 
orezanie so súhlasom vlastníčky vykonali pracovníci OcÚ.  
 Ďalej informoval o podnete p. Jany Gonovej, v ktorom požaduje, aby plocha 
popri závlahovom kanáli v časti Topoľové, na ktorej sa vykonávali výkopové práce na 
uloženie káblov vysokého napätia do zeme, bola uvedená do pôvodného stavu. 
Starosta obce predložil poslancom OcZ žiadosť s fotografiami a dodal, že ZSDiS práce 
na uložení kábla ukončila a stavbu vykonala štandarde, tak ako zvykne. Z ich pohľadu 
nie je možné dať okolie závlahového kanála do pôvodného stavu.  



 
 
 
Z diskusie poslancov vyplynulo, že úpravy plochy nie je možné v súčasnosti vykonať 
z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov v rozpočte obce. Zemina vo výkope bude 
naďalej sadať, a preto bude plocha priebežne upravovaná v budúcich obdobiach. 
 
 Poslanec Jozef Valo upozornil, že na pozemku susediacom s jeho 
nehnuteľnosťou sa nachádza strom – orech, ktorý vzhľadom jeho vek je vo veľmi zlom 
zdravotnom stave. V prípade silnejšieho vetra by svojím pádom bezprostredne 
ohrozoval nehnuteľnosti v jeho blízkosti a zároveň život a zdravie ľudí. Taktiež spolu 
s hlavnou kontrolórkou obce upozornil na stromy (smreky a borovica) rastúce 
v záhrade na ulici Páleničnej č. 37, ktorej vlastníkmi sú bratia Bolješikovci. Konáre 
stromov zasahujú do chodníka vedúceho popri záhrade a v prípade borovice 
znečisťujú chodník opadávajúcim ihličím. 
 K tomuto starosta uviedol, že v oboch prípadoch po podaní písomnej žiadosti 
o orez stromov obec vyzve vlastníkov nehnuteľnosti, na ktorých sa nachádzajú 
predmetné stromy, aby stromy orezali. 
 Ďalej starosta poslancov informoval, že úložisko biologicky rozložiteľného 
odpadu zo záhrad (tzv. silážna jama) nachádzajúce sa za poľnohospodárskym 
družstvom vo Veľkom Orvišti bude z pokynu predsedu predstavenstva spoločnosti 
Granelam a. s. otvorené neustále, nakoľko občania toto úložisko využívali i mimo 
prevádzkovej doby  a to tak, že zatvorené rampu obchádzali po poli, ktoré 
obhospodaruje uvedená spoločnosť. Zároveň starosta poznamenal, že z dlhodobého 
hľadiska hľadá nové vhodné miesto, kde by sa mohol tento odpad ukladať a nevznikali 
by takéto problémy. 

Starosta ďalej uviedol, že obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 
26.8.2024 schválilo premiestnenie nádob na kuchynský odpad z lokality Topoľové II. 
pri zberný dvor (za obecným úradom) na prechodné obdobie 6 mesiacov. Nakoľko 
prechodné obdobie uplynulo, bude potrebné rozhodnúť o umiestnení nádob. V tomto 
bode otvoril diskusiu a zároveň uviedol, že množstvo vyzbieraného kuchynského 
odpadu počas premiestnenie nádob v porovnaní s rovnakým obdobím pred 
premiestnením nádob takmer nezmenilo. Z diskusie poslancov vyplynulo, že nádoby 
na odpad sa nebudú premiestňovať a zostanú pri zbernom dvore, za obecným 
úradom. 
 

OcZ schválilo, že nádoby na kuchynský odpad zostanú umiestnené pri 

zbernom dvore (za obecným úradom). 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 
13. Rôzne 
 

• Kultúrne a spoločenské akcie 
 

Starosta informoval, že dňa 26.4.2025 pri príležitosti Dňa Zeme plánuje obnoviť 
nátery na dvoch autobusových zastávkach (pred obecným úradom a nadjazdom) 
a vyzbierať odpad na verejných priestranstvách. Všetko bude záležať od počtu 
zúčastnených osôb a počasia. Pracovníci OcÚ vykonajú prípravné práce pred 
realizáciou náterov. 



 
 
 
Poslanec Dušan Kráľovič v súvislosti s vykonávanými opravami obecných 

objektov podotkol, že plášť stien tvoriacich zábradlie betónových mostov ponad kanál 
Barina by si vyžadovali opravu. 
 

• Práce zamestnancov a aktivačných pracovníkov 
 

V tomto bode starosta uviedol, že pracovníci OcÚ spolu s aktivačnými 
pracovníkmi osadili 3 nové lavičky na detské ihrisko. Z dosiek, ktoré zakúpil OŠK 
z dotácie TTSK, vyrobili podlážky, ktoré opatrili náterom a osadili na dve tribúny 
nachádzajúce sa na futbalovom ihrisku. Pracovníci OcÚ zmontovali nový paletový 
regál, ktorý bude slúžiť na zbernom dvore na uloženie rôzneho materiálu a náradia. 
Aktivační pracovníci ďalej vyhĺbili výkop pre uloženie kábla na vytvorenie nového 
odberného miesta elektriny pre hasičskú zbrojnicu a zberný dvor. 

 
Starosta ďalej informoval, že v určených termínoch v mesiaci máj 2025 bude 

prebiehať zápis detí do materskej školy. 
 
Poslanec Ing. Jozef Bartko navrhol, aby sa v budúcom vydaní Orvištských novín 

zverejnil bližšie zdôvodnenie nárastu poplatku za komunálny odpad, aby obyvatelia 
obce mali informáciu v čom spočíval nárast poplatku. Starosta uviedol, že v budúcom 
vydaní Orvištských novín bude článok na túto tému. 

 
Starosta obce na záver uviedol, že tesne pre zastupiteľstvom obdržal žiadosť 

o prenájom pozemku od spoločnosti Slovak Parcel Service s. r. o, za účelom 
umiestnenia a prevádzkovanie samoobslužného boxu Balíkovo. Táto žiadosť bude 
predmetom rokovania budúceho zasadnutia OcZ. 
 
 
14. Diskusia 
 
 Bez pripomienok. 
 
15. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
16. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce poďakovaním poslancom OcZ za ich 

účasť na 2. OcZ, za spoluprácu a pomoc pri kultúrnych akciách. Informoval ich, že 

nasledujúce OcZ sa bude konať v mesiaci apríl 2025. 

 

 
Zapísal:        Miroslav Folajtar 
Overovatelia zápisnice: Ing. Jozef Bartko 

    Dušan Kráľovič 

 

 
 

PhDr. Pavol Paulovič MBA, LL.M., starosta obce 


